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دروغ و تحریف مهمترین ابزار وهابیون است

اين مرجع تقلید دروغ بستن به شیعه و تهمت زدن به تحریف قرآن را از مهمترین ابزارهای وهابیون عنوان کرد.

آیتالله مکارم شیرازی، در دومین جلسه تفسیر سوره احزاب:

اين مرجع تقلید دروغ بستن به شیعه و تهمت زدن به تحریف قرآن را از مهمترین ابزارهای وهابیون عنوان کرد.
به گزارش مهر، آیتالله العظمی ناصر مکارم شیرازی بعدازظهر یکشنبه در دومین جلسه تفسیر سوره احزاب که در شبستان بزرگ امام
خمینی(ره) حرم حضرت معصومه(س) برگزار شد با قرائت آیات و روایاتی در مورد لزوم تدبر در آیات قرآن کریم اظهار کرد: قرآن کریم و
روایات ائمه اطهار(ع) به ما دستور میدهد که در آیات قرآن تدبر داشته باشیم، یعنی وقتی قرآن میخوانیم خیال نکنیم که این آیات

الفاظی است که خواندن آن ثواب دارد بلکه باید در آیات آن تدبر کنیم.
این مرجع تقلید اضافه کرد: یکی از نشانههای تدبر در قرآن این است که خودمان را مخاطب آیات قرآن بدانیم و فکر نکنیم که این

آیات برای دیگران است.
آیتالله مکارم شیرازی با بیان اینکه وقتی در آیات قرآن تدبر داشته باشیم قرآن ما خیلی ارزش پیدا میکند، تصریح کرد: خوشبختانه

قرآن ما ترجمههای روانی دارد و انسان وقتی آیات قرآن را میخواند باید در ترجمه آن اندیشه و عمل کند.
قرآن نسخه نجات بشریت

وی قرآن را نسخه نجات بشریت دانست و در مورد اهمیت سوره احزاب گفت: در روایات به مومنان سفارش شده که سوره احزاب را
بخوانند و به خانوادههایشان یاد دهند.

این مرجع تقلید بر لزوم خواندن و تعلیم دادن و رابطه بین محتوای این سوره و نجات از عذاب قبر تاکید کرد و اظهار داشت: تمام
ثوابهایی که در زمینه قرائت قرآن مطرح است مربوط به کسانی است که در این سورهها تامل کنند و رابطهاشان را با آیات قرآن

هماهنگ کنند.
آیتالله مکارم شیرازی تعداد آیات این سوره را 73 آیه برشمرد و گفت: اقلیتی از اهل سنت پیدا شدند و گفتند این سوره به اندازه

سوره بقره 286 آیه بوده ولی تحریف شده است.
وی با بیان اینکه وهابیها سعی دارند این وصله را به ما بچسبانند که ما عقیده به تحریف قرآن داریم اظهار کرد: ما معتقدیم قرآنی که

بر قلب پاک محمد(ص) نازل شده یک کلمه با قرآن امروز تفاوت ندارد.
کسی نمیتواند به قرآن دستبرد بزند

وی تصریح کرد: قرآن مجید در سوره حجر آیه 9 میفرماید خدا قرآن را نازل کرده و حافظ آن است. قرآنی که خدا حافظش است
کسی نمیتواند به آن دستبرد بزند.

به گفته آیتالله مکارم شیرازی، قرآن معجزه جاویدان پیامبر است و این معجزه باید دست نخورده باقی بماند.
وی ادامه داد: اگر یک نویسنده در گوشه و کنار چیزی در مورد تحریف قرآن گفته، این عقیده پیروان مکتب اهل بیت نیست ولی

وهابیها آن را تکرار میکنند.
وی دروغ و تهمت را ابزار وهابیت برای مقابله با شیعیان دانست و تاکید کرد: البته در میان اهل سنت هم برخی افرادی هستند که

قائل به تحریف هستند.
دروغی که به اسلام بسته شد

آیتالله مکارم شیرازی با ذکر نمونههایی از این اظهارات گفت: جملهای از عایشه نقل کردهاند که میگوید سوره احزاب 200 آیه بود که
روی اوراقی نوشته شده بود و حیوانات خانگی آن اوراق را خوردند و 73 آیه آن مانده است. اما فخز رازی وقتی به این صحبت میرسد

میگوید این دروغی است که دشمنان اسلام به اسلام بستهاند.
وی با بیان اینکه نسخ در آیات قرآن دو مورد است تصریح کرد: ما به علمای اهل سنت میگوئیم که نسخ حکم ممکن است ولی نسخ

تلاوت که از قرآن حذف شود نوعی تحریف است.
این مرجع تقلید افزود: ما به علمای اهل سنت میگوئیم که نسخ تلاوت هم نوعی تحریف است. آنها باید خودشان را اصلاح کنند و

حرفهایی نزنند که بوی تحریف دهد.
آیتالله مکارم شیرازی با طرح این سئوال که چرا ما شیعه شدهایم اظهار داشت: ما به حدیث پیامبر عمل کردیم و دست در دامان
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عترت پیغمبر زدیم و توسط عترت پیغمبر توانستیم راه صحیح را پیدا کنیم.
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